

# Mötesprotokoll, Sektionen för Energi och miljö

## Styrelsemöte 2015-02-09

Adress: Gråttan, Osquars Backe 8.

Styrelsemöte nr 10, VÅ 2014/2015

Datum: 2015-02-09

Tid: 18.09–21.32

Närvarande: Emma Hedman (Mottagningsansvarig), Lennart Kellman (SNO), Fanny Ahlberg (Sekreterare), Gabriella Molinder (Ordförande), Oskar Giesecke (Vice Ordförande), Viktor Briggner (ordf NLG), Fredrika Wahlström (Klubbmästare), Love Lindström (ordf NLG), Vide Richter (revisor)

### 1. Mötet öppnas

Mötet förklarades öppnat kl. 18.09

### 2. Justerare väljs

Mötet beslutade

**att** välja Lennart och Emma till justerare.

### 3. Fastställande av dagordningen

Mötet beslutade

**att** anta dagordningen i sin helhet.

### 4. Adjungeringar

Inga adjungeringar fanns.

### 5. Infopunkt

Gabriella informerar om att valberedningen arbetar med de sökande till 4-årsgasuekommittén, och ska framföra dessa till nästa styrelsemöte den 17/2.

Lennart informerar om den 25/4 är det utvärderingsdag för studienämnden. Det har kommit in 80 kursutvärderingar, vilket han tycker är helt okej. Studienämnden har möte på torsdag den 12/2. SNO har gått utbildning för skyddsombud och kommer, tillsammans med andra skyddsombud, att gå skydds rond på torsdag. Eventuellt ska de gå förbi Gråttan. SNO har också haft möte med JML-nämnden i förra veckan, och de ska försöka komma igång mer med sitt arbete. De har till exempel ambition om att ha en filmkväll eller liknande.

Fanny ber om att få feed-back på kallelsen till SM6 som ska skickas ut i början av veckan.

## 6. Lund

Lennart tar ansvar för att biljetter blir bokade, och det kommer att ske om ungefär en vecka. Hur mycket av representationsbudgeten ska gå till tågbiljetter?

Mötet beslutade

**att** tågbiljetterna ska betalas så långt som möjligt av representationsbudgeten.

## 7. CLW:s nya kylar – kan sektionen bidra?

Frida informerar om att kylarna som känt är trasiga. Det kommer att kosta kring 10-12000 för nya. Därför undrar CLW om W- och CL-sektionerna kan bidra med pengar till nya kylar. Omring 4000 kr för de båda sektionerna tillsammans önskas.

Oskar informerar om att det finns pengar på posterna "förbrukningsmaterial" och "förnyelse av sektionslokalen" kvar i budgeten, men att det på posten "förnyelse av sektionslokalen" inte finns så mycket utrymme kvar.

Mötet beslutade

**att** ställa sig positiva till att vara med och hjälpa till,

Mötet beslutade

**att** bordlägga beslutet till kännedom om CL-sektionens ställningstagande i ärendet blivit känt

## 8. Förslag om förändringar i sektionsstyrelsen

Lennart informerar om förslaget som skickats in till mötet. Det handlar om en omorganisering i styrelsen under området studiebevakning. Diskussion hölls kring vad det innebär med ett skyddsombud. Förslagsvis ska sektionslokalsansvarig vara skyddsombud istället för SNO, och i sånt fall måste detta ändras i styrdokumentet.

Diskussion kring förslaget i sin helhet.

Mötet beslutade

**att** lägga fram propositionen till SM6, med ändringar som beslutas slutgiltigt på styrelsemötet den 17/2.

## 9. Verksamhetsplansförslag 15-16

Revidering av verksamhetsplanen 14/15 till en proposition om verksamhetsplanen för verksamhetsåret 15/16.

Frida informerar om att ett bröllop ska hållas för W- och CL-sektionen innan tenta-pub nr 3.

## 10. Budget 15-16

Oskar redovisar budgetförslaget som han tagit fram tillsammans med Aisan och Gabriella. Fokus ligger på ändringar i budgetförslaget, jämfört med budgeten för verksamhetsåret 14/15. Största skillnaden är att det är budgeterat för att gå mindre minus nästa år jämfört med i år. Målet är att inkomster och utgifter ska vara lika stora.

Mötet beslutade

**att** låta NLGs budget vara på 5000 kr och låta sektionmötet bestämma om en eventuell höjning

Mötet beslutade

**att** ta slutgiltigt beslut angående budgetpropositionen på styrelsemötet den 17/2.

## 11. Övrigt

Emma informerar om att mottagningen har som ambition att göra en egen hemsida. Förslagsvis kan man lägga den under befintlig hemsida, dvs samma domän, så att det ska bli billigare

Mötet förklarades avslutat kl. 21.32 av mötesordförande Gabriella.

Härmed intygas att följande personer har korrekturläst protokollet från detta möte:

\_\_\_\_\_  
Mötesordförande, Gabriella Molinder

\_\_\_\_\_  
Sekreterare, Fanny Ahlberg

\_\_\_\_\_  
Justerare, Lennart Kjellman

\_\_\_\_\_  
Justerare, Emma Hedman